

ORDER OF REFERENCE

Extracts from the Votes and Proceedings of the House of Commons:

“Mr. Fennell from the Striking Committee, pursuant to Standing Order 89, presented the Thirty-second Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the standing committees of this House be composed of the Members listed below:—

28/09/87

Management and Members' Services**Members**

Cooper	Isabelle
Corbett	Ladouceur
Crouse	Murphy
Ellis	Prud'homme—(8)

02/10/87

On motion of Mr. Fennell, seconded by Mr. Lewis, the Thirty-second Report of the Striking Committee, presented Monday, September 28, 1987, was concurred in.”

ATTEST**ROBERT MARLEAU***Clerk of the House of Commons***ORDRE DE RENVOI**

Extraits des Procès-verbaux de la Chambre des communes:

«M. Fennell, du Comité de sélection conformément à l'article 89 du Règlement, présente le trente-deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Votre Comité recommande que les comités permanents de la Chambre se composent des députés dont les noms suivent:—

28/09/87

Gestion et services au député**Membres**

Cooper	Isabelle
Corbett	Ladouceur
Crouse	Murphy
Ellis	Prud'homme—(8)

02/10/87

Sur motion de M. Fennell, appuyé par M. Lewis, le trente-deuxième rapport du Comité de sélection, présenté à la Chambre le lundi 28 septembre 1987, est agréé.»

ATTESTÉ*Le Greffier de la Chambre des communes***ROBERT MARLEAU**